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Egå den 29. november 2012 
 
Kære medlem. 
 
Referatet fra vores generalforsamling onsdag den 7. november i Egå sognegård kl. 19 er nu 
klart. Du kan som sædvanligt gå ind på vores hjemmeside skoleparken8250.dk og der finde 
referatet og studere det på http://www.skoleparken8250.dk/Generalforsamling.html. 
 
Under Bestyrelsens beretning vil der være aktuel læsning og ligeledes vil punktet budget 
sikkert være interessant af hensyn til næste års kontingent som er sat til 2.500 kr. 
 
Vi vil dog lige fremhæve følgende punkter fra referatet som bedes bemærket 

• Tyverierne er desværre fortsat i år og vi vil arbejde med info om tyverisikrende 
elementer mm. I vil høre nærmere senere. 

• Og så fortsat en lige opfordring til at alle i foreningen holder øje med hundeluftende 
ikke medlemmer da der fortsat sker forurening med efterladenskaber fra hundene. 
Det er træls  

 
Udover at opfordre jer alle til at nærlæse referatet vil bestyrelsen ligeledes gerne her, gøre 
opmærksom på følgende omkring snerydning: 

• Foreningen vil sikre snerydning som sædvanligt og med samme entreprenør.  
Dvs. at Muslingevej altid snerydes og saltes mens stikvejene på Muslingevej og 
Skolevej kun snerydes – altså ingen umiddelbar saltning - og kun hvis der er ca. 8 
cm sne men 

• medlemmer bør sikre mod glatføre med saltning ud for ens ejendom i nødvendigt 
omfang samt rydning af fortove/gangstier – dette er ikke foreningens ansvar. 

 
Vi vil opfordre jer til at benytte og kigge ind på vores hjemmeside skoleparken8250.dk. Her 
vil I løbende få alle nyheder og information fra Grundejerforeningen og vi vil som her 
fortsat sende mail ud til alle når der er nyt.  
 
Når I nu er inde på hjemmesiden kan det oplyses at der er nyt vedr. Jem og Fix som fra 
Århus Kommune har fået påbud vedr. oplag af varer mm. Det kan I følge med på under 
http://www.skoleparken8250.dk/jemfix_info.html.  
 

Bestyrelsen vil også her allerede nu ønske 
alle medlemmer en god jul og et godt nytår. 

 

  

Og husk på at vi alle igen i år kan 
mødes nytårsaften kl. 24 ved 
bålpladsen for at ønske hinanden  
godt nytår og nyde vores fyrværkeri  

 
/Bestyrelsen Peer, Jean, Karin, Allan, Jørgen 

med Peer som formand, Karin som kasserer, Jørgen son sekretær og Jean og Allan som bestyrelsesmedlemmer. 


